
Venlo, 16 januari 2024

Geachte leden van de raad,

De gemeente Venlo is gisteren door OGVO schriftelijk geïnformeerd over de samenvoeging van 

de bovenbouwleerlingen HAVO/VWO van College Den Hulster en het Blariacumcollege. De 

gemeente Venlo begrijpt dat deze berichtgeving wellicht onrust veroorzaakt en vragen oproept bij

(toekomstige) leerlingen en ouders / verzorgers over de toekomst van het Blerickse voortgezet 

onderwijs.

Gelijktijdig hebben wij het adviesrapport ‘Naar een toekomstbestendig perspectief voor het VO in 

Venlo’ ontvangen, dat door OGVO op haar website is gepubliceerd. De gemeente Venlo wil nu 

eerst onderzoeken hoe de maatregel (de samenvoeging) zich verhoudt tot de afspraken die 

gemaakt zijn in de doordecentralisatieovereenkomst. De gemeente Venlo wil graag een beeld 

krijgen van het langere termijnperspectief om een objectieve reactie te kunnen geven op de 

samenvoeging.

In de doordecentralisatieovereenkomst zijn nadere afspraken gemaakt, waaronder de 

instandhouding van 3 brede schoolcampussen. Als OGVO hiervan wenst af te wijken, zal zij 

(minimaal) in overleg moeten treden met de gemeente Venlo. Er is bij de gemeente Venlo tot op 

heden geen verzoek binnengekomen om van de bestaande doordecentralisatieovereenkomst af 

te gaan wijken.

Zoals door mij eerder gesteld, zal de gemeente Venlo niet meewerken aan fusieplannen als er 

onvoldoende draagvlak is onder ouders. OGVO heeft zich te houden aan de Wet 

medezeggenschap op scholen en zal besluiten die zij neemt, moeten toetsen 

(advies/instemming) aan deze wetgeving. Wil OGVO tot een gedragen langere termijnperspectief

komen dan zal zij dit moeten doen met inachtneming van de Wet medezeggenschap op scholen.

Graag willen wij dit onderwerp agenderen voor de eerstvolgende vergadering van de commissie 

Sociaal. Hopelijk heb ik u voor nu hiermee voldoende geïnformeerd.

Met vriendelijke groet,

Frans Schatorjé

wethouder Jeugd, Onderwijs & Financiën 


